

Biken & Radfahren im Alpbachtal Seenland

Die Region Alpbachtal Seenland ist der ideale Ausgangspunkt für abwechslungsreiche Mountainbike- und Rennradtouren durch Tirol. Abseits der Straße finden hier Mountainbiker ihr perfektes Revier. Und wer es gemütlicher will, der sattelt die E-Bikes und kehrt bei einer der zahlreichen Berglütten ein.

Im September 2018 ist Tirol Austragungsort der UCI Road Weltmeisterschaft. Das historische Städtchen Rattenberg ist dann gleich zwei Mal Startort für die weltmeisterlichen Rennen. Aber auch abseits von Rekorden und internationalen Radstars kann man hier weltmeisterliche Runden drehen. Ob mit dem Rennrad, Mountainbike oder mit dem E-Bike - die Region bietet sich bestens für schöne Radrunden an.

Biking & cycling in the Alpbachtal Seenland

The Alpbachtal Seenland region is an ideal starting point for a wide range of varied mountain and racing bike tours through the Tyrol. Cycling away from busy roads through impressive scenery brings joy to every cyclist's heart. Discovering the region on an E-bike is maybe more relaxing, but no less spectacular and many huts along the way make for ideal places to stop for some traditional fare, something to drink and a peaceful spot to soak up the atmosphere and enjoy the beautiful views.

The UCI Road World Championships will be held in September 2018 in the Tyrol. On two occasions the medieval town will feature as official start for the world class races. Far removed from record breaking times and international cycling stars amateurs can also do their laps. The region offers many beautiful routes for racers, mountain bikers or E-Bikers.

Tipp:

Alle Touren sind online unter maps.alpbachtal.at/abrufbar

(inkl. PDF Download und GPX Track)

All tours are available online on maps.alpbachtal.at

(incl. PDF download and GPX Track)

Alpbachtal Seenland Tourismus

Zentrum 1, A-6233 Kramsach/Tirol

Tel. +43 5337 21200

info@alpbachtal.at

www.alpbachtal.at

